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Specijalna olimpijada Hrvatske 
 

Croatia   

Zapisnik s  
II./21. sjednice Upravnog odbora Specijalne olimpijade Hrvatske održane 19.11.2021. godine u 
Brckovljanima s početkom u 16.30 sati. 
 
Sjednicu Upravnog odbora otvorila je predsjednica Upravnog odbora Specijalne olimpijade 
Hrvatske Slađana Tatić koja je konstatirala da su prisutni ovi članovi UO:  
Slađana Tatić, predsjednica UO i stručnjakinja za osobe s intelektualnim teškoćama;  
Ivica Rabuzin, stručnjak za šport; 
Sandra Jadrijević, koordinatorica za ravnopravnost spolova; 
Davor Lukačević, stručnjak za financije; 
Sanja Biliškov, članica uže obitelji osobe s intelektualnim teškoćama; 
Miljenka Biliškov, športašica s intelektualnim teškoćama; 
Dakle, prisutna je većina članova UO i sve odluke su pravovaljane. 
Na sjednici su još prisutni:  
Vlado Strbad, športski direktor SOH i 
Franjo Horvat, nacionalni direktor SOH 
 
Predsjednica je pozdravila prisutne i zahvalila na dolasku. 
Zapisnik s I./21. sjednice Upravnog odbora od 15.05.2021. održane u Dugom Selu svi su 
prethodno primili i bez rasprave je jednoglasno usvojen. 
  
Dnevni red predsjednica UO Slađana Tatić dala je na usvajanje: 
 

1. Izvješće o radu u proteklom razdoblju 
2. Financijsko izvješće o poslovanju za 2021. godinu 
3. Svjetske zimske igre Specijalne olimpijade Kazan, 2023. – pripreme 
4. Svjetske ljetne igre Specijalne olimpijade Berlin, 2023. – izbor delegacije 
5. Plan i program za 2022. godinu – kalendar događanja 
6. Financijski plan za 2022. godinu 
7. Priprema Skupštine Specijalne olimpijade Hrvatske 
8. Razno  

Dnevni red je usvojen jednoglasno. 
 
Točka 1.  
Izvješće o radu u proteklom razdoblju 
Predsjednica UO Slađana Tatić zamolila je nacionalnog direktora Franju Horvata da izvijesti 
prisutne o proteklom razdoblju. Izvješće: Ove godine smo bili puno aktivniji nego prošle, za prvi 
dio godine izvješće je bilo prezentirano na prvoj sjednici UO SOH. U drugom dijelu godine 
održali smo Ljetne igre SOH, PH u nogometu, PH u plivanju i PH u kuglanju, a također i 
Združeni Toyota kup Hrvatske za mješovite parove. Trenutno smo u pregovorima oko dodjele 
sredstava od Toyote a preko SOEE. Trebali bi dobiti dva puta po 10.000,00 eura, ali još nije 
sigurno. 
Imamo dogovor s Lionsima Hrvatska za 2022. kada se održava  EU konferencija Lionsa u 
Zagrebu, gdje ćemo nastupiti u nekoj športskoj prezentaciji u sklopu naše promocije preko 
Lionsa. Slađana Tatić je prisustvovala webinarima u toku godine i prenijela nam važne detalje, a 
biti će toga još. 
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Izvješće je jednoglasno usvojeno. 
 
Točka 2.  
Financijsko izvješće o poslovanju u 2021. godini 
Svi su izvješće primili prije sjednice. Nacionalni direktor je obrazložio pojedine dijelove. 
Spomenuto je i kašnjenje refundacija od strane HOO-a.  
Izvješće je jednoglasno usvojeno. 
 
Točka 3. 
Svjetske zimske igre Specijalne olimpijade Kazan, Rusija 2023. – pripreme 
Sukladno planu i programu te financijskom planu i dogovoru s HOO-om dogovaramo odlazak na 
pripreme za zimske igre koje su već više puta odgađane. Odlučili smo se za dvije destinacije 
priprema zbog financijskih ušteda, ali i kvalitete priprema. Ekipa za floorball, brzi klizači i trkači 
na krpljama idu u Delnice, skijaši i skijaško trčanje idu negdje van (Italija ili Austrija). Tako da 
svi mogu imati adekvatne uvjete za kvalitetno odraditi pripreme.  
Slađana Tatić je prisutnima prenijela zanimljivosti i važne detalje s webinara za vodstvo 
nacionalnih programa. Preporuka je da na pred igre idu  HOD-ovi 29.01.2022. – 04.02.2022. radi 
upoznavanja situacije na terenu. 
Prihvaćeno jednoglasno. 
  
Točka 4. 
Svjetske ljetne igre Specijalne olimpijade Berlin, 2023. – izbor delegacije 
Prijedlog delegacije za Igre u Berlinu sa sastanka predsjednika, športskog i nacionalnog direktora 
upućen je svim članicama SOH. Na prijedlog odluke nije bilo žalbe.  
Prijavile su se ekipe: 
Golubica – atletika; Lastavice – plivanje, bowling, atletika; Mir – atletika, plivanje; Nada – stolni 
tenis, atletika, bowling, plivanje, Maja Klokočki za medicinara; Udruga OITMŽ – stolni tenis, 
plivanje, bowling, atletika; Škola Pula – atletika i muški dio ekipe za bowling; Uriho – stolni 
tenis; Zajezda – atletika, bowling, stolni tenis; Zvono – atletika, plivanje, bowling. Luč je poslala 
prijavu i na početku sjednice povukla kandidaturu tako da niti ne navodim u čemu su se prijavili. 
Medicinar je Maja Klokočki, izbor je bio lagan, jedina se ona prijavila. 
Odabrane su ekipe: 
Mir – Atletika 
Zvono - Bowling 
Lastavice - Plivanje 
Udruga OITMŽ – stolni tenis 
HOD je Denis Sušac, a A-HOD Franjo Horvat. 
Nakon kraće rasprave o provedbi registracije za igre, prijedlog je jednoglasno usvojen. 
 
Točka 5. 
Plan i program za 2022. godinu – kalendar događanja 
Svi su plan primili prethodno. Plan je već tradicionalan, bez obzira na situaciju s Covidom 
nadamo se da ćemo se u 2022. vratiti na brojke od prije pandemije. 
Plan i program je jednoglasno usvojen. 
 
Točka 6. 
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Financijski plan za 2022. godinu 
Svi su primili naš prijedlog financijskog plana prema HOO-u. Još uvijek čekamo odgovor o 
raspodjeli sredstava. Dobili smo obećanje da će nakon što nam dodjele određeni iznos, u 
dogovoru s nama izvršiti raspodjelu po stavkama. Obećano je povećanje naknade za 
administrativne poslove, kao i sredstva za zimske pripreme tako da možemo osnažiti zimski 
program. Konačni plan ne možemo predložiti dok ne znamo detalje oko sredstava koja će nam 
dodijeliti HOO. 
Financijski plan u ovakvom obliku jednoglasno je usvojen. 
 
Točka 7. 
Priprema Skupštine Specijalne olimpijade Hrvatske 
Prethodnim točkama definirani su svi parametri za pripremu sjednice Skupštine SOH. 
Dogovoreno je da ćemo sjednicu Skupštine SOH sazvati u roku dva tjedna tj. Što prije, sukladno 
mogućnostima organizacije. Također je dogovoreno da će Slađana Tatić prezentirati ZAŠTITU I 
ZAŠTITNE MJERE DJECE I RANJIVIH ODRASLIH OSOBA (safeguarding) prezentirano na 
e-learning platformi SOI. U slučaju da će biti potrebno registrirati se tamo da bi se ta edukacija 
priznala, svi će na sjednici dobiti poveznicu. Radi se o zaštiti od raznih oblika zlostavljanja i svi 
će treneri vjerojatno trebati biti educirani o tome (preporuka SOI). Usvajanje politike zaštitnih 
mjera što smo mi već implementirali preko licenciranja trenera, a ovo će biti samo nadogradnja. 
Zaključak je jednoglasno usvojen. 
 
Točka 8. 
Razno 
Prijedlog članarine za 2022. godinu je 1.000,00 za pravnu osobu i 100,00 za predstavnika (fizičku 
osobu) što znači 1.100,00 kuna ukupno. Prijedlog je prihvaćen jednoglasno. 
Sukladno uputama SOI i SOEE, te važećim pravilima uvodi se pravilo 15 posto na sva naša 
natjecanja. Ako športaš nije raspoložen za vrijeme kvalifikacija (ima lošiji rezultat od njegovih 
mogućnosti), trener je obavezan prijaviti odgovarajući rezultat u protivnom će športaš biti 
diskvalificiran sa tog natjecanja. Obavezuje se sve organizatore natjecanja da se drže tog pravila, 
a sve trenere da vode računa o tome bez posebnih upozorenja na natjecanjima. Zaključak je 
prihvaćen jednoglasno. 
Predsjednica UO SOH utvrdila je da je sjednica završila u 18.30 sati. 
 
Zapisničar: 
Franjo Horvat, prof. 
 
 

Predsjednica UO SOH: 
Slađana Tatić, mag.rehab.educ. 


